
Stand van zaken, visie op de wijkkerkgebouwen en de 

toekomst van de Nicolaasparochie, juli 2022 

Pastores Team en Parochie Bestuur 

 

Sinds 2021 vieren we de Eucharistie samen in de Nicolaaskerk. Pastores, bezoekersaantallen en 

financiële middelen noopten ons daartoe. Sinds aanzienlijke tijd kampt onze parochie met grote 

tegenvallers; voor het onderhoud van de wijkkerken zijn geen middelen meer. Al lange tijd zijn we in 

gesprek met het Bisdom over de reorganisatie van de gebouwen. 

 

 

Wat willen wij bereiken? 

Wij willen graag dat: 

I. Elke wijk een kapel of stilteruimte heeft (ca. 12 personen) 

II. Er in 3 à 4 wijken een ontmoetingsruimte is (ca. 20 personen) 

III. Er in de parochie een intiem rouwcentrum is voor kleine groepen 

IV. We kunnen deelnemen in een organisatie van een diaconaal centrum 

V. Er een multifunctionele gebedsruimte is voor een of meer andere geloofsgemeenschappen 

 

 

Uitgangspunten 

1. Voorzien in onze (financiële) behoefte voor de korte termijn; 

2. Passen in onze pastorale visie en beleid; 

3. Perspectief en flexibiliteit bieden voor de lange termijn; 

4. Financieel voldoende zekerheden bieden voor de toekomst; 

5. Op draagvlak rekenen van onze kerkgemeenschap, het Bisdom en de gemeente Zoetermeer. 

 

 

 

 

 

 



Hoe komen we daar? 

a. We zijn op zoek naar een andere bestemming voor de gebouwen. Er is sprake van tijdelijke 

verhuur en tijdelijk gebruik, totdat er een financieel gezond plan op tafel ligt. Verhuur kan 

pas voldoende opleveren als duidelijk is dat we een gebouw of een deel ervan voor langere 

termijn kunnen verhuren, voor bijvoorbeeld 15 jaar.  

b. Zolang de gebouwen niet zijn onttrokken aan de eredienst zijn ze beschermd tegen 

eventuele krakers. Het bisdom zal een gebouw pas onttrekken aan de eredienst als er een 

volledig plan klaarligt. 

c. Er heeft een verkennend gesprek plaatsgevonden (op 6 april 2022) met vicaris-generaal L. 

van Deelen van het Bisdom. In het gesprek is aangegeven dat stappen richting de toekomst 

geleidelijk moeten gaan en goed voorbereid moeten worden. Vanuit het Bisdom is 

instemming gegeven voor de manier waarop we het proces aanpakken en over de richting 

die we uit willen gaan. 

d. De gemeente Zoetermeer werkt aan een kerkenvisie, maar door de wisseling van het college 

van B&W is dit opgeschoven naar de toekomst. Medewerking van de gemeente, als het gaat 

om het wijzigen van de bestemming van een gebouw, is noodzakelijk. 

e. Zolang de gebouwen een kerkelijke bestemming hebben, kan er moeilijk een verkoopwaarde 

aan worden toegekend als er sprake zou zijn van verkoop.  

f. Onze parochie staat er (nog steeds) financieel slecht voor. Het jaar 2020 is afgesloten met 

een tekort van € 100.000; het jaar 2021 met een tekort van € 87.000. Ruimte voor 

investeringen is er niet. Voor de toekomst moeten we dus voldoende financiële ruimte 

opbouwen.  

 

 

Communicatie 

Het pastoraal team en het parochie bestuur willen graag in gesprek blijven met de parochianen. 

Daartoe wordt een klankbordgroep in het leven geroepen in het najaar van 2022. 

In september/oktober 2022 zal er een parochie avond worden belegd over de stand van zaken 

betreffend de wijkkerkgebouwen.  

Met het nieuwe college van B&W van de gemeente Zoetermeer gaan we in die periode in gesprek 

over onze visie en de stedenbouwkundige uitwerking ervan. 
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